
Protokół nr 47/2018 

posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów  

Rady Miasta Luboń 

z dnia 28 lutego 2018 r. 
  

Posiedzenie  rozpoczęło się o godz. 1600, zakończyło o godz. 1730 

Obecność zgodnie z listą obecności [ zał. nr 1 ] 

Komisja odbyła się w Urzędzie Miasta w Luboniu. 

Przewodnicząca komisji  sprawdziła prawomocność posiedzenia (quorum) i zaproponowała 

następujący porządek obrad: 

 

1. Otwarcie Komisji Budżetu i Finansów; 

2. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia od Powiatu Poznańskiego zadania 

publicznego w zakresie edukacji publicznej polegającego na założeniu i prowadzeniu 

szkoły – dwujęzycznego liceum ogólnokształcącego w Luboniu. 

3. Zmiana uchwały budżetowej miasta Luboń na rok 2018. 

4. Zmiany w WPF na lata 2018 -2028. 

5. Przyjęcie protokołu nr 46 komisji Budżetu i Finansów. 

6. Wolne głosy i wnioski. 

 

Ad. 1 

          Zebranych na komisji powitała przewodnicząca  radna Katarzyna Ekwińska, która 

powitała członków komisji oraz panią burmistrz Miasta Luboń – Małgorzatę Machalską, 

panią Romanę Suchowiak  - kierownika WOZiK  i skarbnika miasta – pana Mirosława 

Stromczyńskiego. 

 

 



Ad. 2 

Projekt uchwały przedstawiła radnym pani Romana Suchowiak.  

Na sesji Rady Powiatu Poznańskiego przedstawiono projekt uchwały o utworzeniu 

Dwujęzycznego Liceum Ogólnokształcącego w Luboniu. Radni powiatowi jednomyślnie 

poparli projekt. Organem prowadzącym LO będzie Miasto Luboń. Pani Suchowiak 

zreferowała radnym, jakie wydatki poniesie miasto w związku z prowadzeniem nowej szkoły. 

Liceum wraz z już istniejącą Szkołą  Podstawową nr 3 zostaną połączone w zespół szkół, co 

obniży koszty prowadzenia placówki. Subwencję oświatową na nowo powstały oddział 

licealny otrzymamy dopiero od stycznia 2019 roku i w związku z tym wydatki z tym 

związane od września do grudnia 2018 pokryje gmina (około 40 tyś. zł). 

 

Pytanie radnej Katarzyny Frąckowiak: 

Skąd miasto wygospodaruje brakujące 40 tysięcy? 

Odpowiedź skarbnika miasta: 

Subwencja oświatowa na rok 2018 jest wyższa niż zakładaliśmy, więc stąd będzie nadwyżka. 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie: 

W głosowaniu wzięło udział pięciu radnych: 

Za – 3 radnych 

Przeciw – 0 radnych 

Wstrzymało się – 2 radnych. 

Projekt został przyjęty przez komisję. 

 
  
Ad. 3 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu miasta Luboń na rok 2018. 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Miasta Luboń na rok 2018 

przedstawił radnym skarbnik miasta pan Mirosław Stromczyński.  

Dokonuje się następujących zmian: 

- w rozdziale ”Drogi publiczne i gminne” wydatki zwiększa się o kwotę 185.800,00 zł, 

dotyczy to zadania „modernizacja sygnalizacji świetlnej na skrzyżowaniach w ciągu ulicy 

Żabikowskiej w Luboniu. 



- w rozdziale „Domy i ośrodki kultury, świetlice i kluby wydatki na inwestycje zmniejsza się 

o kwotę 583800,00 zł ( zmiana dotyczy Domu Włodarza, inwestycja nie będzie na razie 

realizowana). 

- w rozdziale „Obiekty sportowe” zwiększa się wydatki o kwotę 398.000,00 zł, w tym:  

• Budowa obiektów sportowych o kwotę 368.000,00 zł (ul. Kołłątaja – boisko 

treningowe i strefa aktywnego wypoczynku) 

• Budowa kompleksu lekkoatletycznego przy ulicy Rzecznej, o kwotę 30.000,00 zł. 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie: 

W głosowaniu wzięło udział pięciu radnych: 
Za – 5 radnych 
Przeciw – 0 radnych 
Wstrzymało się – 0 radnych. 
Projekt został przyjęty przez komisję. 
 
Ad. 4 

 „Zestawienie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Luboń na lata 2018-2021” dokonuje 

się zmian następujących przedsięwzięć: 

- rozbudowa i przebudowa i zmiana sposobu użytkowania budynku domu Włodarza na Urząd 

Stanu Cywilnego z instytucją kultury, 

- budowa kompleksu sportowego. 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie: 

W głosowaniu wzięło udział pięciu radnych: 
Za – 5 radnych 
Przeciw – 0 radnych 
Wstrzymało się – 0 radnych. 
Projekt został przyjęty przez komisję. 
 

Ad. 5 

Przyjecie protokołu  nr 46 komisji Budżetu i Finansów 

Protokół został poddany pod głosowanie: 
W głosowaniu wzięło udział pięciu radnych: 
Za – 5 radnych 



Przeciw – 0 radnych 
Wstrzymało się – 0 radnych. 
Protokół został przyjęty przez komisję. 
 
 
 
 

Załączniki: 

1. Lista obecności. 

 

       Sekretarz                                 Przewodniczący 

Karolina Wilczyńska - Kąkol                              Katarzyna Ekwińska 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


